
Skolebestyrelsesmøde Gug Skole
Dato: 26.02.25
Tidsrum: kl. 17.00-20.00
Sted: Personalerummet

Til stede: 
Alok Shukla (forældrevalgt og formand)
Anne G. Arvidsen (forældrevalgt)
Jesper Andreassen (forældrevalgt)
Helle Deleuran Rasmussen (forældrevalgt) 
Lise Rasmussen (forældrevalgt)
Morten Hvidberg Secher (forældrevalgt)
Rikke Høg Zimmer (ledelse)
Anne Berg Aaen (ledelse)
Kristina Sandager Boesen (konst. DUS-leder)
William 7.d (Elev)

Afbud: 
Simon Skov Nysum (ledelse)
Alexander Batsberg (ledelse)
Søren Kristesen (ledelse)
Wilma Gitte Walther-Hansen (forældrevalgt)
Maja Tarp Grøndahl (Suppleant)
Helene Dahl Gottschalk (Suppleant)
Oscar 9.D (Elev)
Benjamin 9.B (Elev)

Punkt 1: Nyt fra

Beskrivelse: 

Forventet varighed:  17.00-17.15

Fremlæggelse af punktet: Alok

Hensigten med dagsordenspunktet
☒ - Til orientering
☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)
☐ - Til beslutning
☐ - Andet

Referat:

Elever:
I udskolingen vil de gerne lave et fælles arrangement. Det kunne f.eks. være en tur i 
Streetmekka. Der er blevet hængt skabe op på toiletterne og billeder. Det går godt. Der er 
ikke nogen, der har ødelagt noget. 
Der er flere elever fra 7. klasse, der gerne vil forlade skolen i pauserne. Det er et ønske. 

Medarbejdere:



Der sker mange ting lige nu. Pædagogerne er optaget af, hvordan ressourcerne i 
pædagoggruppen skal udmøntes, da der er mange ubekendte og nye politiske 
udmeldinger ift. modulordning, timebank mv. 
Lærerne er optagede af folkeskolens kvalitetsprogram herunder lektionslængde, 
timefordeling, kommende fagfordeling mv. 

Ledelse:
Jesper er trådt ind i bestyrelsen som forældrevalgt, og Helene er fremadrettet suppleant. 
Ressourcetildelingen til kommende skoleår er udmeldt i går. Der er optaget 88 nye 
kommende børnehaveklassebørn til næste skoleår. På kommende 7. årgang kommer vi 
højst sandsynligt til at være fem klasser, når vi modtager det antal elever der går på 
Nøvling plus vores egne. Fremadrettet er vi bekymrede for, at der på flere årgangen kan 
være en mulighed for at vi bliver fem spor i udskolingen. Det har vi ikke klasselokaler til 
lige nu. 
Tildelingen er i kommende skoleår lidt mindre og elevtallet lidt højere.
Vi er ved at kigge ind i tallene på modulordningen. 

Vi har sendt et brev omkring vores trafikforhold på skolen, det har gjort, at vi i næste uge 
får besøg, hvor man vil komme og kigge på de farlige steder. 

Vi skal i gang med en større renovering på skolen i flere etaper, det er primært vinduer og 
tage, der skal skiftes.

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige:

Punkt 2: Opsamling på punktet fra sidst omkring skolens værdigrundlag
 

Beskrivelse: 
På sidste møde havde vi en spændende proces, hvor skolens værdigrundlag blev genbesøgt. Lise 
har rundsendt de input der kom, og med udgangspunkt i disse aftales det, hvad næste skridt skal 
være.

Forventet varighed: 17.15-17.30

Fremlæggelse af punktet: Lise

Hensigten med dagsordenspunktet
☐ - Til orientering
☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)
☒ - Til beslutning
☐ - Andet



Referat: 
Lise har kigget alle bestyrelsens svar igennem ift. værdierne. Lise præsenterede en række 
forslag til ændringer. Vi tager punktet op igen på næste møde. 

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige: 

Punkt 3: Folkeskolens nye kvalitetsprogram 

Beskrivelse: 
Folkeskolens Kvalitetsprogram har været til drøftelse blandt skolens pædagogiske personale med 
udgangspunkt i de punkter, der blev udvalgt på sidste bestyrelsesmøde. Ledelsen har indsamlet de 
mange input, som præsenteres for bestyrelsen. I forlængelse heraf drøftes punkterne i mindre 
grupper. Herefter samles op i plenum og træffes endelig beslutning ift. hvordan og hvad vi ønsker 
udmøntet på Gug Skole fra kommende skoleår.

Forventet varighed: 17.30-18.45

Fremlæggelse af punktet: Ledelsen

Hensigten med dagsordenspunktet
☐ - Til orientering
☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)
☒ - Til beslutning
☐ - Andet

Referat:  
Rikke gav bestyrelsen en opsamling på de mange input, der er kommet fra personalet ift. 
skoledagens længde, evt. udvidet åbningstid i DUS, mulighed for at afskaffe den fulde 
kompetencedækning i indskolingen, afskaffelse af understøttende undervisning i relation 
til lektionslængde, bevægelse i undervisningen.

Lars fortalte, at udskolingen er meget åbne overfor at prøve nye metoder af ift. 
projektopgaven. 

Evt. handlingspunkter/-ansvarlige: 

Punkt 4: Godkendelse af timefordelingsplan for skoleåret 2025/2026



Beskrivelse: 
Rikke præsenterer UVM’s forslag til timetildelingsplan for kommende skoleår. Desuden 
medbringes et udkast til, hvordan den kan se ud på Gug Skole, hvor vi de seneste mange skoleår 
har haft 50 minutters lektioner. I forlængelse heraf drøftes og besluttes, hvordan vi ønsker 
timefordelingen på Gug Skole. Desuden drøftes også fordele og ulemper ved en lektionslængde på 
henholdsvis 45 og 50 minutter. 

Forventet varighed: 18.45-19.45

Fremlæggelse af punktet: Rikke

Hensigten med dagsordenspunktet
☐ - Til orientering
☒ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)
☒ - Til beslutning
☐- Andet

Referat:
Vi drøftede efterfølgende muligheden for at afkorte skoledagen og lektionslængden, og 
bestyrelsen bakker op omkring at afkorte dagen og lektionerne og følge UVM`s 
anbefalinger. Det drøftes og besluttes på et pædagogisk udvalg i marts måned.
Der er mulighed for at lege med at udskolingen fortsat møder ind senere.  

Bestyrelsen besluttede at de vil følge det vejledende timetal.
Det blev besluttet at tage en lektion fra N/T og HD på 4. årgang for at finde lektionerne til 
svømning. 

Punkt 4: Evt. og næste møde

Beskrivelse:
 Vi afklarer sammen, hvilke punkter vi prioriterer til det kommende møde. 

Forventet varighed: 19.45-20.00

Fremlæggelse af punktet:

Hensigten med dagsordenspunktet
☐ - Til orientering
☐ - Til drøftelse (herunder sikre input til videre proces/løsning)
☐ - Til beslutning
☒ - Andet



Referat:
Der skal være en opmærksomhed på boldbanen i DUS, sofaen og voksensignalet i det. 

Der rejses forslag om, at man kan lave en bestyrelsesbod til skolefesterne for at gøre opmærksom 
på bestyrelsens arbejde. 

Kommende møde:
Skolens værdigrundlag og handleanvisninger
Timebankens indhold

Forslag til kommende møder:
Principper for DUS
Princip for digital dannelse
Inddragelse af skolens forældre 
Evaluering af brugen af Meddelelsesbogen
Revidering af Princip for organisering af undervisningen
Gug Skoles børnesyn
Princip for skolens pædagogiske læringscenter
Revidering af skolens trivselsplan


